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PROTOKÓŁ nr 28/2017 

posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu 21 lutego 2017 r. pod przewodnictwem 

pani Elżbiety Jardanowskiej – Przewodniczącej Komisji 

 

______________________________________________________________ 

 

Przewodnicząca powitała członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2  do protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r. 

2. Informacja o wysokości średniego wynagrodzenia nauczycieli. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (3 – za) i przystąpiono do jego 

realizacji.  

 

Ad. 1 

 

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  za 2016 r. – stanowi  załącznik 

nr 3  do protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła  sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Kultury  za 2016 r.  

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie było. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego sprawozdania? 

 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  

 

Sprawozdanie Komisji za rok 2016 przyjęto jednogłośnie.   

 

Ad. 2 

 

Informacja o wysokości średniego wynagrodzenia nauczycieli – 

stanowi załącznik nr 4  do protokołu.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Omówiła informację o wysokości średniego wynagrodzenia nauczycieli. 
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 

Nie widzę chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionej  

informacji? 
 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Informacja została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.  
 

Ad. 3 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2017 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe  

i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane – stanowi załącznik nr 5  do protokołu.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinie Komisji.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto Inowrocław do 

nowego ustroju szkolnego – stanowi załącznik nr 6  do protokołu.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Ja jeszcze dopowiem, ze przekształcamy gimnazja na szkoły podstawowe,  

a także wracamy do starych nazw. Jeśli chodzi o Szkołę Integracyjną będzie bez 

numeru.  
 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Jeśli chodzi o gimnazja, kiedy przeliczaliśmy za i przeciw, to połączenie szkół 

było najłatwiejsze i najmniej inwazyjne. Ostatecznie jednak proponujemy 

przekształcić gimnazja w szkoły podstawowe.  

Następnie przedstawił mapę z zaproponowanymi okręgami dla szkół 

podstawowych. 
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Panie Prezydencie, po wysłuchaniu propozycji podziału okręgów szkół 

podstawowych, Komisja wnosi, aby ulice: Marulewska, Jagiełły, Jagiellońska, 

Papuszy i Ziarniaka w całości przyłączyć do Szkoły Podstawowej nr 11. 

Kto z członków Komisji jest za taką propozycja? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  
 

Panie Prezydencie prosimy o uwzględnienie propozycji Komisji. 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Tak, oczywiście Państwa propozycja zostanie wzięta pod uwagę.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowanie przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji; 

 

Uważam, że te okręgi są dobrze podzielone, przemyślane.  

 

Ad. 4 

 

Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

Komisja trwała od godz. 10
00

 do godz. 11
10

. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 

 
Protokołowała 

 

Maria Legwińska 


